

# Styrelsemöte 2014-01-15, Sjöglimtens samfällighetsförening

---

**Plats: Johan Cederberg, Spenatvägen 4**

## Deltagare

Johan Cederberg, ordförande. Rikard Selim Kassör, Lisa Erwing Sekreterare.  
Niklas Österström Ledamot, Linda Pergelius Thorbjörnson Suppleant

## Agenda

1. Mötets öppnande
2. Status asfalt
3. Vägåterställning efter flytt av elskåpen
4. Belysning
5. Årsmötet
6. Övriga frågor
7. Nästa styrelsemöte

### 1. Mötets öppnande

Johan hälsade alla välkomna och öppnade mötet.

### 2. Status asfalt

Asfaltering nu möjlig att genomföra då detaljplaneändringen vann laga kraft i december. När asfaltering sker ska även cykelbanan mot Tomatvägen asfalteras, Johan har stämt av med samfälligheten där att de vill deras lilla bit även asfalteras samtidigt.

Till nästa styrelsemöte ska någon från asfaltsgruppen bjudas in för att uppdatera styrelsen om läget.

### 3. Vägåterställning efter flytt av elskåp

Johan har dubbelkollat med Tekniska verken att de återställt vägen efter flytt av elskåpen då påpekanden har kommit in att det varit slarvigt utfört. Ingen åtgärd kommer ske.

### 4. Belysning

Niklas håller i belysningspunkten på årsmötet och representanten från Tekniska verken kommer att medverka för att svara på frågor. Ett underlag om belysningsalternativen från Tekniska verken ska tas fram och skickas ut till föreningens medlemmar.

### 5. Årsmötet

Årsmötet är bokat till 5/5-2014 och lokal är bokat på någon av skolorna.

Johan fixar en kallelse till årsmötet, som ska skickas ut på papper tre veckor innan mötet (tillsammans med fullmakt och info från tekniska verken ang belysning).

Rikard tar fram en årsredovisning och en budget för nästa verksamhetsår och presenterar för styrelsen på nästa möte. Rikard presenterar även detta på årsmötet.

Johan skriver en verksamhetsberättelse om vad som hänt 2013. Denna ingår i årsredovisningen. En draft tas fram till nästa styrelsemöte. Johan tar även fram en verksamhetsplan för nästa år.

### Valberedning

Till nästa år sitter Johan, Lisa och Niklas enligt tidigare val kvar i styrelsen.

Rikard tar kontakt med valberedningen som ska hitta representanter till nästa års styrelse:

\* 2 suppleanter 1 år, ordinarie ledamot 2 år, kassör 2 år.

\* Ordförande och sekreterare till årsmötet

\* Representanter till dammgruppen

Rikard kollar även om valberedningen kan delta på nästa styrelsemöte.

### 6. Övriga frågor

Niklas kom med förslag att upprätta en styrelsekalender med aktiviteter som ska göras under ett styrelseår (i syfte att underlätta för kommande styrelser). Niklas kommer anteckna aktiviteter kontinuerligt under styrelsemötena.

Dammfrågan ska tas upp på årsmötet. Vi beslutade på förra mötet att utse en dammgrupp som ser till att dammen inte växer igen utan kan fungera som damm.

Ogräs i grovsinglet behöver rensas kontinuerligt, hur detta ska hanteras diskuterades. Sly vid cykelvägen behöver också rensas. Niklas tar kontakt med Solmark om de har förslag på rensningsalternativ.

Datum för grillkväll bestäms på nästa styrelsemöte och meddelas på årsmötet.

### 7. Nästa styrelsemöte

Torsdag 13/3 kl 20.00 hos Johan. Därefter 7/4 kl 20.00 hos Johan.

### Vid protokollet



Lisa Erwing, sekreterare

### Justeras



Johan Cederberg, Ordförande